

《单词百科:workplaces是什么意思?workplaces怎么发音?workplaces的解释和用法》

英语单词workplaces是什么意思?workplaces怎么读?workplaces怎么发音?简答网为您整理了workplaces的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



workplaces怎么读

workplaces的读音:[w :kpleisiz]

workplaces的意思

1、n.工作场所，工厂，车间(workplace的名词复数);

workplaces的相关词组

1、workplace learning 工作场所学习;

workplaces的双语例句

1、 Their houses were workplaces as well as dwellings.

他们的房子不仅是住所，还是工作场地。

2、 Former and potential dissidents are monitored by moles at their mainly public-sector workplaces.

在公共部门的工作场所,以前的和潜在的持异见者都处在隐蔽的监视之下。

3、 Nicknames are liberally bestowed in classrooms and workplaces to tell people apart.

为了加以区分,在学校或单位很多场合人们常常叫外号。

4、 Sexism occurs in many workplaces.

性别歧视发生在许多工作场所。

5、 But many are comprehensive bans -- they include restaurants and bars as well as other workplaces.

但许多措施是广泛性的禁令 (他们包括餐厅、酒吧及其他工作场所)。

6、 This theory has held us hostage for too long in schools, workplaces and everywhere else.

这个理论长期以来把我们在学校、职场、或其它地方都扣成了它的“人质”。

7、 Workplaces continued to get ever more choked up.

工作场所被塞得越来越满。

8、 Workplaces that provide secure, rewarding jobs should be encouraged.

工作场所提供安全的,有益的工作应该得到鼓励。

9、 Management hostility is apparent in about a third of non-union workplaces.

在大约1/3不雇用工会会员的工作场所明显可见仇视管理层的现象。

10、 Enforcement of the above regulations is carried out through routine inspections to workplaces.

该部藉着例行视察工作地点执行上述规例.

11、 Despite gains in black employment, workplaces are still largely segregated.

尽管黑人在就业方面取得了进展,但工作场所基本还存在种族隔离.

12、 To develop a method for the determination of Dibutyl Phosphate (DBP) in the air of workplaces.

目的发展适合于作业场所空气中磷酸二丁酯 (DBP) 的测定方法.

13、 They spent the afternoon in lovely shops and visiting artists in their workplaces beside the water.

整个下午她们穿梭于可爱的商店,还拜访了水边工作坊里的艺术家.

14、 The low-cost improvement strategies have been filling this gap in many workplaces.

低成本改善工作环境的策略可在许多工作场所弥补这鸿沟.

15、 Article 27 Competent authorities and inspection agencies shall carry out inspections of the workplaces an enterprise.

第27条(主管机关及检查机构之检查)主管机关及检查机构对于各事业单位工作场所得实施检查.

以上是简答网为您整理的workplaces怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/workplaces>